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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
23/03716-1 Ellen Gangnæs 

 

Behandles av Møtedato 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse 16.03.2023 
 

Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 09.02.2023 

Leders forslag til vedtak: 
 

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 09.02.2023 
godkjennes slik den foreligger. 

 

Protokollen fra rådets møte 09.02.2023 ligger vedlagt. 

 

Kay Arne Sørensen 

Leder i råd for personer med funksjonsnedsettelse 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
23/03716 Ellen Gangnæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

16.03.2023 7/23 

  

Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 09.02.2023 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse har behandlet saken i møte 16.03.2023 
sak 7/23 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

Vedtak  

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 09.02.2023 
godkjennes slik den foreligger. 
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Møteprotokoll 
 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Dato Tid Sted 
09.02.2023 16:00 – 18:00 Asker rådhus 

 

Møtet ble ledet av Kay Arne Sørensen. 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Kay Arne Sørensen  
Nestleder May B Myklebust  
Utvalgsmedlem Seyed Sajad Amiri  
Varamedlem Svein Lien Annette Nordmo 
Utvalgsmedlem Franck Tore Larsen  
Utvalgsmedlem Jorunn Woie  
Varamedlem Aase Midkiff Gunnar Johansen 
Utvalgsmedlem Miriam Hjerpaasen  
 

Forfall: 3   

Utvalgsmedlem Gunnar Johansen   
Utvalgsmedlem Annette Nordmo   
Utvalgsmedlem Trine Maanum   
 

Møtet ble satt med 8 medlemmer til stede. 

Til stede fra administrasjonen: 

Rådgiver Trine Groven  

Protokollfører Ellen Gangnæs 

 

0 Asker
kommune

Møteprotokoll

Råd for personer med funksjonsnedsettelse

Dato
09.02.2023

Funksjon

Leder i utvalg
Nestleder
Utvalgsmedlem
Varamedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Varamedlem
Utvalgsmedlem

Tid
16:00 - 18:00

Møtet ble ledet av Kay Arne Sørensen.

Til stede:

Navn

Kay Arne Sørensen
May B Myklebust
Seyed Sajad Amiri
Svein Lien
Franck Tore Larsen
Jorunn Woie
Aase Midkiff
Miriam Hjerpaasen

Sted
Asker rådhus

Møtte for

Annette Nordmo

Gunnar Johansen

Forfall: 3

Utvalgsmedlem Gunnar Johansen
Utvalgsmedlem Annette Nordmo
Utvalgsmedlem Trine Maanum

Møtet ble satt med 8 medlemmer til stede.

Til stede fra administrasjonen:

Rådgiver

Protokollfører

Trine Groven

Ellen Gangnæs
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Det var ingen merknader til innkallingen. 

 

Saksliste Side 

Saker til behandling 

3/23 23/01377-1 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 12.01.2023 

3 

4/23 21/21815-7 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - høring 3 

5/23 22/22972-3 Å høre til - temaplan for oppvekst- høring 5 

6/23 23/00176-2 Årsmelding 2022 for råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

7 

Referatsaker 

 

 
  

Det var ingen merknader til innkallingen.

Saksliste Side

Saker til behandling

3/23 23/01377-1 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 3
funksjonsnedsettelse, 12.01.2023

4/23 21/21815-7 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - høring 3

5/23 22/22972-3 A høre til - temaplan for oppvekst- høring 5

6/23 23/00176-2 Årsmelding 2022 for råd for personer med
funksjonsnedsettelse

7

Referatsaker
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Saker til behandling 

3/23 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse, 12.01.2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 09.02.2023 3/23 
 

Leders forslag til vedtak:  

 

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 12.01.2023 
godkjennes slik den foreligger. 

 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

Vedtak 

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 12.01.2023 
godkjennes slik den foreligger. 

  

 

[Lagre vedtak]  

 

 

4/23 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - høring 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 09.02.2023 4/23 
2 Ungdomsrådet 09.02.2023 4/23 
3 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 09.02.2023 4/23 

Saker til behandling

3/23 Godkjennelse av protokoll fra møte i råd for personer med
funksjonsnedsettelse, 12.01.2023

Behandlet av
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse

Møtedato
09.02.2023

Saksnr.
3/23

Leders forslag til vedtak:

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 12.01.2023
godkjennes slik den foreligger.

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt

Vedtak

1. Protokollen fra møte i råd for personer med funksjonsnedsettelse, 12.01.2023
godkjennes slik den foreligger.

[Lagre vedtak]

4/23 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - høring

Behandlet av Møtedato
1 Eldrerådet 09.02.2023
2 Ungdomsrådet 09.02.2023
3 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 09.02.2023

Saksnr.
4/23
4/23
4/23
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4 Utvalg for oppvekst 14.02.2023  
5 Utvalg for medborgerskap 16.02.2023  
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Temaplan «På lik linje» tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen 

• … 
• … 
• … 
• … 

 

 

Behandling 

Rådgiver Nanette Mia Bohn innledet til saken og besvarte spørsmål. 

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til innspill til planen: 

Arbeid: Kommunen skal gå foran med et godt eksempel ved å ansette denne gruppen. 
Hva menes med det. Hva er målet for hvor mange som skal ansettes. Hvor mange 
står på ventelister for å få tildelt plass. 

Bolig: Det står at det er lange ventelister for egnede boliger for målgruppen, men ingen 
tiltak eller mål for å få ned ventelistene. Hvor mange boliger må bygges årlig får å 
dekke behovet. 

Velferdsteknologi: Her er det veldig generelt og stort sett relatert til medisinering. Hva 
slags velferdsteknologi er mest aktuell for denne målgruppen. Hva med digitale 
hjelpemidler i skole og barnehage.  

Transportutfordringer: For mange barn og unge er transport til fritidsaktiviteter en stor 
utfordring. Hvordan skal kommunen legge til rette for å løse disse utfordringene.  

Informasjon: Hvordan sikre at brukerne får all informasjon om hvilke rettigheter de har. 

BPA: Temaet burde omtales i planen. 

4 Utvalg for oppvekst
5 Utvalg for medborgerskap

14.02.2023
16.02.2023

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Temaplan «På lik linje» tas til orientering

2. Det gis følgende innspill til planen

•
•
•
•

Behandling

Rådgiver Nanette Mia Bohn innledet til saken og besvarte spørsmål.

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til innspill til planen:

Arbeid: Kommunen skal gå foran med et godt eksempel ved å ansette denne gruppen.
Hva menes med det. Hva er målet for hvor mange som skal ansettes. Hvor mange
står på ventelister for å få tildelt plass.

Bolig: Det står at det er lange ventelister for egnede boliger for målgruppen, men ingen
tiltak eller mål for å få ned ventelistene. Hvor mange boliger må bygges årlig får å
dekke behovet.

Velferdsteknologi: Her er det veldig generelt og stort sett relatert til medisinering. Hva
slags velferdsteknologi er mest aktuell for denne målgruppen. Hva med digitale
hjelpemidler i skole og barnehage.

Transportutfordringer: For mange barn og unge er transport til fritidsaktiviteter en stor
utfordring. Hvordan skal kommunen legge til rette for å løse disse utfordringene.

Informasjon: Hvordan sikre at brukerne får all informasjon om hvilke rettigheter de har.

BPA: Temaet burde omtales i planen.
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Støttekontakter Temaet burde omtales i planen. 

Innstillingen i punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til punkt 2 ble enstemmig vedtatt 

Vedtak  

1. Temaplan «På lik linje» tas til orientering. 

2. Det gis følgende innspill til planen: 

• Arbeid: Kommunen skal gå foran med et godt eksempel ved å ansette 
denne gruppen. Hva menes med det. Hva er målet for hvor mange som 
skal ansettes. Hvor mange står på ventelister for å få tildelt plass. 

• Bolig: Det står at det er lange ventelister for egnede boliger for 
målgruppen, men ingen tiltak eller mål for å få ned ventelistene. Hvor 
mange boliger må bygges årlig får å dekke behovet? 

• Velferdsteknologi: Her er det veldig generelt og stort sett relatert til 
medisinering. Hva slags velferdsteknologi er mest aktuell for denne 
målgruppen? Hva med digitale hjelpemidler i skole og barnehage. 

• Transportutfordringer: For mange barn og unge er transport til 
fritidsaktiviteter en stor utfordring. Hvordan skal kommunen legge til rette 
for å løse disse utfordringene. 

• Informasjon: Hvordan sikre at brukerne får all informasjon om hvilke 
rettigheter de har. 

• BPA: Temaet burde omtales i planen. 
• Støttekontakter Temaet burde omtales i planen. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

5/23 Å høre til - temaplan for oppvekst- høring 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 09.02.2023 3/23 
2 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 09.02.2023 5/23 
3 Utvalg for velferd 14.02.2023  
4 Utvalg for medborgerskap 16.02.2023  
 

Støttekontakter Temaet burde omtales i planen.

Innstillingen i punkt 1 ble enstemmig vedtatt.

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til punkt 2 ble enstemmig vedtatt

Vedtak

1. Temaplan «På lik linje» tas til orientering.

2. Det gis følgende innspill til planen:

• Arbeid: Kommunen skal gå foran med et godt eksempel ved å ansette
denne gruppen. Hva menes med det. Hva er målet for hvor mange som
skal ansettes. Hvor mange står på ventelister for å få tildelt plass.

• Bolig: Det står at det er lange ventelister for egnede boliger for
målgruppen, men ingen tiltak eller mål for å få ned ventelistene. Hvor
mange boliger må bygges årlig får å dekke behovet?

• Velferdsteknologi: Her er det veldig generelt og stort sett relatert til
medisinering. Hva slags velferdsteknologi er mest aktuell for denne
målgruppen? Hva med digitale hjelpemidler i skole og barnehage.

• Transportutfordringer: For mange barn og unge er transport til
fritidsaktiviteter en stor utfordring. Hvordan skal kommunen legge til rette
for å løse disse utfordringene.

• Informasjon: Hvordan sikre at brukerne får all informasjon om hvilke
rettigheter de har.

• BPA: Temaet burde omtales i planen.
• Støttekontakter Temaet burde omtales i planen.

[Lagre vedtak]

5/23 A høre til - temaplan for oppvekst- høring

Behandlet av
1 Ungdomsrådet
2 Råd for personer med funksjonsnedsettelse
3 Utvalg for velferd
4 Utvalg for medborgerskap

Møtedato
09.02.2023
09.02.2023
14.02.2023
16.02.2023

Saksnr.
3/23
5/23
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Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Å høre til - temaplan for oppvekst tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen 

• … 
• … 
• … 
• … 

 

 

Behandling 

Rådgiver Janita Flem innledet til saken og besvarte spørsmål. 

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til innspill til planen: 

Planen er først og fremst veldig generell og til tider tungt språk. Språket bør forenkles 
og gjøres mer leservennlig. 

Forebygging: Savner mer om forebygging og oppfølging av barn og unge som sliter, 
og som trenger en eller annen form for tilrettelegging. Assistenter, miljøarbeidere, 
støttekontakter mm. 

Mobbing/inkludering: Temaplanen burde hatt større plass til bekjempelse av 
mobbing og utenforskap blant barn og unge med funksjonsnedsettelse. Hvordan 
skape et inkluderende oppvekstmiljø i Asker. 

Transportutfordringer: For mange barn og unge med funksjonsnedsettelser er 
transport til fritidsaktiviteter en stor utfordring. Hvordan skal kommunen legge til rette 
for å løse disse utfordringene. 
 
Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til punkt 2 ble enstemmig vedtatt 

 

Vedtak  

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Ahøre til - temaplan for oppvekst tas til orientering

2. Det gis følgende innspill til planen

•
•
•
•

Behandling

Rådgiver Janita Flem innledet til saken og besvarte spørsmål.

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til innspill til planen:

Planen er først og fremst veldig generell og til tider tungt språk. Språket bør forenkles
og gjøres mer leservennlig.

Forebygging: Savner mer om forebygging og oppfølging av barn og unge som sliter,
og som trenger en eller annen form for tilrettelegging. Assistenter, miljøarbeidere,
støttekontakter mm.

Mobbing/inkludering: Temaplanen burde hatt større plass til bekjempelse av
mobbing og utenforskap blant barn og unge med funksjonsnedsettelse. Hvordan
skape et inkluderende oppvekstmiljø i Asker.

Transportutfordringer For mange barn og unge med funksjonsnedsettelser er
transport til fritidsaktiviteter en stor utfordring. Hvordan skal kommunen legge til rette
for å løse disse utfordringene.

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt.

Felles forslag fremmet av May B. Myklebust til punkt 2 ble enstemmig vedtatt

Vedtak
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1. Å høre til - temaplan for oppvekst tas til orientering. 

2. Det gis følgende innspill til planen: 

• Planen er først og fremst veldig generell og til tider tungt språk. Språket 
bør forenkles og gjøres mer leservennlig. 

• Forebygging: Savner mer om forebygging og oppfølging av barn og unge 
som sliter, og som trenger en eller annen form for tilrettelegging. 
Assistenter, miljøarbeidere, støttekontakter mm. 

• Mobbing/inkludering: Temaplanen burde hatt større plass til bekjempelse 
av mobbing og utenforskap blant barn og unge med 
funksjonsnedsettelse. Hvordan skape et inkluderende oppvekstmiljø i 
Asker. 

• Transportutfordringer: For mange barn og unge med 
funksjonsnedsettelser er transport til fritidsaktiviteter en stor utfordring. 
Hvordan skal kommunen legge til rette for å løse disse utfordringene. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

6/23 Årsmelding 2022 for råd for personer med funksjonsnedsettelse 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 09.02.2023 6/23 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Utkast til årsmelding 2022 for råd for personer med funksjonsnedsettelse tas til 
orientering. 

 

 

Behandling 

Leder Kay Arne Sørensen innledet til saken. 

1. Ahøre til - temaplan for oppvekst tas til orientering.

2. Det gis følgende innspill til planen:

• Planen er først og fremst veldig generell og til tider tungt språk. Språket
bør forenkles og gjøres mer leservennlig.

• Forebygging: Savner mer om forebygging og oppfølging av barn og unge
som sliter, og som trenger en eller annen form for tilrettelegging.
Assistenter, miljøarbeidere, støttekontakter mm.

• Mobbing/inkludering: Temaplanen burde hatt større plass til bekjempelse
av mobbing og utenforskap blant barn og unge med
funksjonsnedsettelse. Hvordan skape et inkluderende oppvekstmiljø i
Asker.

• Transportutfordringer: For mange barn og unge med
funksjonsnedsettelser er transport til fritidsaktiviteter en stor utfordring.
Hvordan skal kommunen legge til rette for å løse disse utfordringene.

[Lagre vedtak]

6/23 Årsmelding 2022 for råd for personer med funksjonsnedsettelse

Behandlet av Møtedato
1 Råd for personer med funksjonsnedsettelse 09.02.2023

Saksnr.
6/23

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Utkast til årsmelding 2022 for råd for personer med funksjonsnedsettelse tas til
orientering.

Behandling

Leder Kay Arne Sørensen innledet til saken.
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Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt, under forutsetning av at enkelte 
endringer innarbeides i årsmeldingen. 

Vedtak  

1. Utkast til årsmelding 2022 for råd for personer med funksjonsnedsettelse tas til 
orientering. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

Referatsaker 

• Presentasjon av Temaplan «På lik linje» - temaplan for personer med nedsatt 
funksjonsevne, ved rådgiver Nanette Flem 

• Presentasjon av Temaplan «Å høre til» - temaplan for oppvekst, ved rådgiver 
Janita Flem 

• Orientering om foredrag for Bufdir om Asker kommunes arbeid med CRPD, 
ved Kay Arne Sørensen 

• Orientering om Paraidrettens Dag 14.1.2023, ved Kay Arne Sørensen 
 

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt, under forutsetning av at enkelte
endringer innarbeides i årsmeldingen.

Vedtak

1. Utkast til årsmelding 2022 for råd for personer med funksjonsnedsettelse tas til
orientering.

[Lagre vedtak]

Referatsaker

• Presentasjon av Temaplan «På lik linje» - temaplan for personer med nedsatt
funksjonsevne, ved rådgiver Nanette Flem

• Presentasjon av Temaplan «A høre til» - temaplan for oppvekst, ved rådgiver
Janita Flem

• Orientering om foredrag for Bufdir om Asker kommunes arbeid med CRPD,
ved Kay Arne Sørensen

• Orientering om Paraidrettens Dag 14.1.2023, ved Kay Arne Sørensen
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